
فـروش فـوق العـاده همزمـان بـا
نمایشگاه پاییزه مازندران

شهریور 1, 1393

 معاون بازرگانی سازمان صنعت معدن وتجارت استان مازندران از
برگزاری فروش فوق العاده در سراسر استان خبر داد.

ابراهیم یعقوبی ضمن اعلام برگزاری نمایشگاه پاییزه بمناسبت فصل
بازگشایی مدارس افزود: این تصمیم(فروش فوق العاده) پس از بررسی
در کمیته نمایشگاهی و همچنین با توجه به دستور العمل ارسالی از

وزارت صنعت، معدن و تجارت مصوب شده است.

معاون بازرگانی سازمان صنعت معدن وتجارت ادامه داد:بمنظور تامین
مایحتاج عمومی  وتنظیم بازار،کنترل قیمت ها ونیز ایجادتعادل میان
عرضــه وتقاضــا باتاکیدبرتمهیــدات لازم ،فــروش فــو ق العــاده  در

سراسراستان اقدام می شود.

وی همچنیـن اذعـان داشت:برگـزاری فـروش فـوق العـاده بـا حـداقل
20%افزایش تعدادواحدهای صنفی نسبت به سال گذشته اعلام می گردد.

یعقوبی گفت: باهماهنگی اتحادیه های صنفی واتاق اصناف ،استفاده
ازتوان فروشگاههای زنجیره ای ،بزرگ وشرکتهای تعاونی در برگزاری
فروش فوق العاده وعرضه بهینه کالا باکیفیت وقیمت مناسب (حداقل

15درصد)زیرقیمت بازاردردستورکاراین طرح قراردارد.

ــوشت ــوازم التحریر-ن ــه- ل ــش- دفترچ ــف وکف ــانتو- کی ــاک وم پوش
افزاروموادغذایی وپروتئینی جزواقلام موردتوجه کمیته نمایشگاهی

درفروش فوق العاده می باشد.
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ابطحـی: قـراردادم بـا شهرونـد
ساری یکشنبه نهایی میشود

شهریور 1, 1393

سرمربی جدید تیم فوتسال شهروند ساری با اشاره به اینکه ظرفیت
فوتسال مازندران در کشور بالاست، گفت: قراردادم با شهروند ساری

یکشنبه نهایی میشود.

سید مهدی ابطحی امروز  اظهار کرد: مازندران از قطبهای فوتسال
کشور است و بازیکنان جوان و بومی خوبی در گوشه و کنار این استان

وجود دارد.
وی با اشاره به اینکه به خاطر نجاریان به ساری آمده است، ادامه
داد: اگر تلاش و پشتکار نجاریان نبود تا الان راه ساری منحل شده

بود.

سرمربی جدید تیم فوتسال شهروند ساری با بیان اینکه این تیم
بازیکنان جوان خوبی در ترکیب دارد، افزود: بازی لیگ هر سال
هیجانتر نسبت به سال گذشته برگزار میشود که نماینده فوتسال

مازندران سال گذشته با بدشانسی از لیگ سقوط کرد.

ابطحی با اشاره به اینکه شهروند ساری از تیمهای پرطرفدار فوتسال
کشور است، تصریح کرد: نجاریان به دلیل علاقهمندی به هواداران تیم
شهرش بار دیگر امتیاز تیم لیگ برتری را برای سارویها خریداری کرد

تا سهمیه نماینده ساری در لیگ برتر حفظ شود.

وی از حضور در تمرینات و بازدید از امکانات باشگاهی تیم شهروند
ساری خبر داد و افزود: در حال حاضر در ساری حضور دارم و  بابت
امضای قرارداد صحبتهایی از قبل شد و امیدوارم تا یکشنبه قرارداد

به صورت نهایی امضا شود.
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ابطحی اظهار کرد: تیم شهروند ساری در سالهای اولیه حضور در لیگ
از مدعیان بود ولی به مرور زمان با از دست دادن بازیکن چندان خوب
نبود و باید با همکاری مسئولان استانی و شهری روی این تیم کار

کرد.

وی با اشاره به اینکه شهروند همان تیمی در لیگ خواهد شد که
هواداران ساروی میخواهند، خاطرنشان کرد: از زمانی که لیگ فوتسال
کشور آغاز شد شناخت کافی روی تیم و بازیکنان ساری داشتم و به

همین دلیل این مسئولیت را قبول کردم.

گفتنی است، فصل جدید رقابتهای لیگ برتر فوتسال باشگاههای کشور از
پانزدهم شهریور آغاز میشود.

راهانــــدازی 370 ایســــتگاه
تلویزیـونی غربـی بـرای انحـراف

مردم ایران
شهریور 1, 1393

دبیر ستاد حقوق بشر قوه قضاییه ایران گفت: راه اندازی 370
ایستگاه تلویزیونی و رادیویی به زبان فارسی توسط غرب برای انحراف

مردم مسلمان ایران است.

محمدجواد لاریجانی در یادواره شهدای بخش لاریجان این شهرستان که با
سالروز شهادت امام جعفر صادق (ع) مصادف شد، ابراز داشت: امام
صادق (ع) با تربیت چندین هزار شاگرد در زمان خود نقش بسیار
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عمدهای در احیا و ترویج اسلام ناب محمدی داشته و از کرسیهای علمی
برای ترویج معارف اسلام و اهل بیت بهره میبرد.

وی با تسلیت ایام شهادت رئیس و موسس مذهب جعفری و امام ششم
شیعیان اذعان داشت: آن امام (ع) نقش عظیمی در سازماندهی نظری

مکتب اهل بیت داشتند.

وی مکتب اهل بیت را قرائتی از اسلام برشمرد و گفت: این قرائت از
اسلام زندگی خصوصی و جمعی ما را شکل میدهد هرچند ما که پیرو مکتب
اهل بیت هستیم باید بدانیم نحوه زندگی در مکتب اهل بیت چگونه

است.

لاریجانی با اشاره به اینکه امروز در زمانی زندگی میکنیم که جای
خالی مکتب اهل بیت روشن شده است، ادامه داد: به عنوان مثال مردم
مسلمان در دنیا دینداری ضددین کرده و به جای روی آوردن به کتاب

اسلام توسریخور سایر قدرتها هستند.

وی ادامه داد: همانطور که سران حکومت قبلی ایران  روزگاری
دستنشانده آمریکا، انگلیس و استکبار بوده و توسریخورشان بودند
ولی به برکت انقلاب اسلامی هماکنون قویترین، منحصر به فردترین و
قدرتمندترین کشور منطقه بوده و با اقتدار در کرسیهای سیاسی دنیا

نشسته و حرف میزنیم.

دبیر ستاد حقوق بشر قوه قضاییه ایران عنوان کرد: هرچند مردم در
بسیاری از کشورها قیام کرده و حکومت فاسد قبلی را از بین بردند و
توانستند دست حاکم فاسد از حکومت کوتاه کنند اما به دلیل نداشتن
علمایی که بتوانند راه را به آنها نشان دهند، در ادامه دچار مشکل
شدند علمای انقلابیون نتوانستند به آنها راه درست را نشان دهند و
بیانات اهل بیت، قالالصادق (ع) و قالالباقر (ع) بینشان پیاده

نشد.

دبیر ستاد حقوق بشر قوه قضاییه ایران گفت: امام صادق (ع) موسس
مذهب است زیرا هزاران نفر از شیعه و سنی زیردستشان تعلیم دیدند
تا چگونگی حکومت زندگی فردی و جمعی را به مردم بیاموزند، ما نیز
اگر مکتب اهل بیت نداشتیم زندگیمان از مصریها بدتر میشد زیرا جای

خالی مکتب اهل بیت را هیچ چیز در دنیای اسلام پر نمیکند.

لاریجانی با اعلام اینکه در هیچ زمانی مانند امروز برای معرفی مکتب
اهل بیت موقعیت فراهم نبوده است، افزود:  باید این مکتب را به

خوبی معرفی کرده و اعلام کنیم که چه گنجینه ارزشمندی داریم.



دبیر ستاد حقوق بشر قوه قضاییه ایران ادامه داد: شهدای ما پرچم
اسلام را بلند کردند و نسل جدیدمان باید با تفکرات امام صادق (ع)
آشنا شوند و  بصیرت نکته مهمی در دینداری است و این یادوارهها

باید بصیرت ما را بیافزاید.

وی بصیرت را کلید واژه پیشرفتمان در مبارزه با مشکلات و فتنهها
دانست، عنوان کرد: اسلام جز بصیرت نیست، همه چیز باید در راستای
بصیرت انجام شود و بصیرت چیزی همانند خوابنما شدن و فالگیری
نیست،کسی که با مکتب اهل بیت مانوس نباشد صاحب بصیرت نیست پس
باید با سیره و سنت اهل بیت، آیات و احادیث خو بگیریم تا دارای

بصیرت شویم. شاخصه قدرتمان در بصیرت بوده و محور آن تفقه است.

لاریجانی گفت: افرادی که در انتخابات وارد میشوند نه به شرط
پیروزی بلکه باید به شرط خدمت وارد شوند زیرا در همه انتخابات

پیروز واقعی انتخابات نظام جمهوری اسلامی بوده است.

وی در مورد انتخابات ریاست جمهوری دوره دهم که منجر به فتنه 88
شد، خاطرنشان کرد: باید فتنه 88 را درست فهمید، بیان اتفاقات این
فتنه در هر مناسبتی به خاطر کینهتوزی نیست بلکه این تجربه عظیمی
بوده که نباید برای آیندگان فراموش شود تا ملت ما در آینده سرش

کلاه نرود.

لاریجانی با ابراز اینکه مشاهده میکنیم مردم در مصر و یمن با وجود
اینکه قیام میکنند ولی سرشان کلاه میرود، ادامه داد: دلیل این
اتفاقات این است که آنها رهبر فرزانهای نداشتند که پردهها را

برایشان کنار بزند و این مردم را با حقایق روبهرو کند.

وی با اشاره به اینکه ما باید شکر نعمتهای زیادی را به جای
آوریم، گفت: از نعمتهای بزرگ پنهان خداوند نعمت هدایت، رسالت و
ولایت است، اگر رهبری آگاه و شجاع در کشور نبود در گردنههای پرپیچ

و خم دچار مشکل میشدیم.

این مسئول خاطر نشان کرد: بصیرت در هر مسیری برای ما امری ضروری
است و علمای ما باید در هر مجلسی بصیرت را بازگو کنند و در

مراسمها چرتکه بصیرت داشته باشیم.

لاریجانی با اعلام اینکه حدود 370 ایستگاه تلویزیونی با پول
آمریکا، غرب و صهیونیستها برای ما برنامه مدون دارند، افزود: این
برنامهها فقط برای این است تا به ملت ما بگویند اگر میخواهید خوش



باشید دست از اسلام بردارید. خوش بودن بسیار خوب است ولی خوش بودن
به عربدهکشی نیست زیرا زندگی براساس مکتب اهل بیت و اسلام زندگی
مدرن بوده و در اسلام خوش بودن چارچوب دارد و خوشی جزء حقوقمان

است.

دبیر ستاد حقوق بشر قوه قضائیه با تاکید اینکه این همه رسانه
برای گرفتن دین و مکتب اهل بیت فعالیت دارند، اذعان داشت: عدهای
دین را مربوط به یک هزار و 400 سال قبل میدانند ولی آنها هم باید
بدانند لخت بودن و برهنگی چیز جدید نیست بلکه به زمان یونان،
سقراط حکیم و 2 هزار و 100 سال قبل به شهر آتن باز میگردد پس لخت

بودن نیز مدرن و جدید نیست.

این مسئول با اعلام اینکه تمام ویژگیهای کفر قدیمیتر از اسلام است،
خاطرنشان کرد: بصیرت بدون دشمنشناسی امکان ندارد، اگر دشمن شیعه

و اسلام را بشناسیم دیگر آمریکا نمیتواند سر ما کلاه بگذارد.

وی در مورد مسئله مذاکره با آمریکا به بیانات رهبر انقلاب اشاره
کرد و اضافه کرد: هرچند رهبر انقلاب در این زمینه میفرمایند به
مذاکره رضایت دادم ولی میدانستم آنها کسانی نیستند که پای حرفشان
باشند ولی بعضی از مسئولان گذشته، امروز و برخی افراد سیاسی معتقد

بودند میتوانیم با آمریکا کنار بیاییم.

وی ادامه داد: ما نمیتوانیم با آمریکا کنار بیاییم نه اینکه
نمیخواهیم و میترسیم که با آنها کنار بیاییم بلکه دشمن ما دشمنی

است که اهل کنار آمدن نیست.

لاریجانی با ابراز اینکه باید خط دشمن را در داخل شناخت، گفت: فقط
نباید حرفهای علیه اسلام و کشور اسلامیمان را از دهان اوباما شنید
بلکه فردی که در داخل کشور حکم قصاص را حکمی خشن، قدیمی،
عقبافتاده و مندرس میداند همانند آن است که با زبان و صدای

اوباما حرف میزند.



ــوراک دام ــه خ ــدوانههایی ک هن
میشود

شهریور 1, 1393

رئیـس نظـام صـنفی کشـاورزی بـا بیـان اینکـه
نبودن الگوی کشت یکی از معضلات بخش کشاورزی
است، گفت: تولید بیش از نیاز بازار مصرف
بـاعث هـدر رفتـن منـابع آب و امحـا بخشـی از
محصولات کشاورزی و در نتیجه تبدیل شدن آن به

خوراک دام میشود.
سید موسی رهنمایی رئیس نظام صنفی کشاورزی کشور در گفتوگو با
خبرنگار اقتصادی خبرگزاری فارس در مورد راههای کاهش مصرف آب و
افزایش بهرهوری آب در مصارف کشاورزی، گفت: ملت ما نسبت به منابع
طبیعی بیتوجه هستند و مصرف بیرویه آب و بیتوجهی به منابع آن یک

نمونه کاملا بارز است.
وی افزود: سرانه مصرف منابع آب تجدید پذیر 80 سال پیش 14 هزار
لیتر بوده، در حالی که سرانه مصرف آب الان به 1700 لیتر رسیده و

زیر 2 هزار لیتر سرانه مصرف آب تجدید پذیر خطرناک است.
عدم وجود الگوی کشت باعث امحا بخشی از محصولات کشاورزی میشود

رئیس نظام صنفی کشاورزی کشور با بیان اینکه باید الگوی کشت را در
کشاورزی اجرا کنیم، گفت: گاهی محصولاتی تولید میشود که به دلیل
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عدم مصرف امحا میشود، در حالی که با برنامهریزی نباید اجازه داد
محصولی که برای آن آب و سرمایه صرف میشود از بین رود.

رهنمایی با بیان اینکه محصولات کشاورزی مانند هندوانه مصرف آب
زیادی دارند بیان داشت: عدم برنامهریزی برای تولید این محصولات و
تولید بیش از نیاز بازار مصرف، باعث میشود گاهی چندین تن از این
قبیل محصولات مانند هندوانه، خیار و … رهسپار دامداریها شود و به

عنوان خوراک دام مصرف شود.
وی با بیان اینکه رکود بازار مصرف برخی از محصولات کشاورزی و
تولید بیش از نیاز بازار مصرف باعث هدر رفت بخش زیادی از محصولات
کشاورزی میشود، افزود: میزان تولید باید متناسب با تقاضا باشد و
برای این کار باید مزرعه و بازار را به هم گره بزنیم و برای
ساماندهی این موضوع باید وزارت جهاد و نظام صنفی کشاورزی دست به

دست هم بدهند.
رئیس نظام صنفی کشاورزی اظهار داشت: با وجود کم آبی شدید و به
دلیل بیبرنامگی و نداشتن الگوی کشت بخشی از محصولات کشاورزی پس از

تولید نابود میشود و به دلیل عدم مصرف از بین میرود.
رهنمایی گفت: بخش قابل توجهی از محصولات کشاورزی پس از تولید به
دلیل نبودن انبار مناسب برای نگهداری و عدم وجود سیستمهای مناسب

حمل و نقل از بین میرود که این مسائل باید به سرعت مرتفع شود.
وی افزود: براساس اقلیم هر منطقه باید اقدام به کشت محصول کرد و
گاهی لازم است کشت برخی محصولات در یک اقلیم حذف و یا تغییر یابد.

خودکفایی در تولید محصولات استراتژیک باید بر اساس منابع آب و خاک
باشد

رئیس نظام صنفی کشاوری اظهار داشت: اصرار بر خودکفایی در محصولات
کشاورزی باید خردمندانه و مدبرانه باشد و با در نظر گرفتن منابع

آب و خاک نسبت به آن اقدام شود.
رهنمایی با بیان اینکه با توجه به میزان کم بارندگی در کشور
برنامهریزی برای کشت محصولات کشور مشکل است، افزود: میزان بارندگی
در کشور یک سوم جهانی است و حدود 250 میلیلیتر است و 75 درصد از

بارندگیهای کشور در 25 درصد از مناطق کشور اتفاق میافتد.
نوع آبیاری مزارع در هر منطقه با توجه به اقلیم تعیین شود

وی با اشاره به اینکه استفاده از تکنولوژی نوین آبیاری برای
افزایش بهرهوری در مصرف آب روش خوبی است، افزود: برای بهرهگیری
از سیستمهای نوین آبیاری با توجه به نوع اقلیم باید برای هر

منطقه نسخه جداگانهای پیچید.
رئیس نظام صنفی کشاورزی کشور اظهار داشت: بهرهگیری از سیستمهای
نوین آبیاری و تعیین نوع آبیاری برای هر منطقه و اقلیم کاری کاملا



تخصصی است زیرا در خیلی جاها برای بهرهبرداری از سیستمهای نوین
آبیاری هزینه شده، ولی از آنجا که این کار به صورت کارشناسی صورت

نگرفته، نتیجه لازم حاصل نشده است.
رهنمایی تصریح کرد: الان دیگر زمان استفاده از نهر برای آبیاری
مزارع نیست و باید جلوی تبخیر و آلوده شدن آبها که باعث هدر رفتن

آب میشود را گرفت.
رئیس نظام صنفی کشاورزی با بیان اینکه باید با ایجاد چاههای غیر
مجاز برخورد جدی شود، اظهار داشت: این کار منابع آبی محدود کشور
را به هدر میدهد و دولت نباید اجازه بهرهبرداری از چاههای غیر
مجاز را بدهد، زیرا با این کار حق صنفی افرادی که با پروانه
بهرهبرداری اقدام به حفر چاه کردهاند، از بین میرود و این موضوع

حق صنفی است که تا به حال نداشتهایم.
رهنمایی با بیان اینکه ارزش آب بسیار بالاتر از نفت است، گفت: با
نفت ممکن است روی گرسنگی ببینیم ولی اگر آب داشته باشیم هیچگاه

روی گرسنگی را نمیبینیم.
وی با بیان اینکه الان زمانی نیست که برای داشتن آب چشم به
آسمانها بدوزیم بلکه باید چشم به دریاها داشته باشیم، گفت:
همانطور که ایرانیها یک روز مخترع قنات بودند، الان هم باید به

فکر راهی برای شیرین کردن آبهای شور باشند.
رئیس نظام صنفی کشاورزی کشور گفت: واردات آب یکی از راهکارهای
خوب برای جبران کمآبی کشور است و باید آب از کشورهای که زمین
ندارند و بارندگی خوبی دارند، خریداری شود و با جدیت روی این

مسئله باید سرمایهگذاری شود.

تجمـع کـارگران نسـاجی مازنـدران
مقابل استانداری
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کارگران کارخانه نساجی مازندران به نشانه اعتراض از دریافت نکردن
معوقات چند ماهه خود، مقابل استانداری مازندران تجمع کرده اند

به گزارش کیاپرس  ، کارگران نساجی مازندران که چندین ماه است
معوقات خود را دریافت نکرده اند و همواره با وعده های تحقق
نیافتنی مسئولان چه در دولت قبلی و چه در دولت تدبیر و امید مواجه
می شوند، صبح امروز مقابل ساختمان استانداری مازندران تجمع

کردند.

یادآور می شود طی این چند سالی که کارخانه نساجی با بی درایتی
مسئولان و نماینده وقت به ورشکستگی دچار شد، این چندمین باری است
که کارگران در مقابل استانداری، فرمانداری و مجلس شورای اسلامی

تجمع کرده اند.

گفتنی است علی رغم شعارهای مسئولان استان و شهرستان مبنی بر حل
مشکل کارگران نساجی ، این کارگران همچنان از مشکلات معیشتی رنج می
برند و نمایندگان مجلس و فرماندار این شهرستان نتوانستند راهی

برای برون رفت از این بحران بیایند .



129 تغييــر مــديريتي در ســطوح
مختلف مديران استان ايجاد شد

شهریور 1, 1393

معاون توسعه مديريت و منابع انساني استانداري مازندران افزود: در
راستاي نوسازي مديريتي استان با لحاظ دادن سياستهاي كلي دولت
تدبير و اميد و اصل اعتدالگرايي تعداد 129 تغيير مديريتي در سطوح

مختلف مديران استان مازندران ايجاد شده است.

 حسن خيريانپور تصريح کرد: امروز استاندار مازندران و معاونين با
اشرافيت كامل و همه جانبه بر امور استان و احصاء اولويتها و
نيازها و ظرفيت ها و توانمنديهاي استان سعي خود را بر اين امر
مصروف داشته تا با برنامه ريزي دقيق و اجراي مطلوب امور و نظارت
و مراقبت كامل-با اهتمام مجدّانه-نسبت به اداره امور استان

مديريت مدبّرانه اي را اعمال نمايند.

وی، با بيان اينكه حفظ سياستهاي عمومي دولت-نظارت عاليه بر امور-
ايجـاد همـاهنگي در دسـتگاههاي اجرايـي اسـتان سـه مسـئوليت مهـم
استانداري و فرمانداريها محسوب مي شود تصريح كرد: براي ايفاي
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مطلوب اين سه مسئوليت و وظيفه مهم با مديريت استاندار محترم
مازندران سعي و تلاش شد با فعال سازي كارگروه ها-احصاء اولويتها-
ايجاد قدرت پيگيري در مديران – ايجاد توازن و تعادل در پيگيري
موضوعي و جغرافيايي امور استان – مستندسازي-گره گشايي-انتخاب
راههاي ميان بُر – شتاب دادن به پروژه هاي محرّك توسعه استان-
ظرفيت هاي نهفته در بودجه كشور-ايجاد و حفظ آرامش عمومي-همگرايي
و هم افزايي-نسبت به اعمال مديريت مدبّرانه در استان مازندران

اقدام شود.

حسن خيريانپور گفت: با نگاهي به همين سياست كاري مديريت عالي
اسـتان بنـده در حـوزه معـاونت توسـعه مـديريت و منـابع انسـاني
استانداري و معاونت معين غرب مازندران و ساير مسئوليتهاي جانبي
اهتمام خود را بر برنامه ريزي دقيق و اجراي دقيق و نهايت نظارت و

مراقبت دقيق بر امور محوله قرار دادم.

وي افزود: بنده در مدت حدود 233 روز كاري ام در استان مازندران
تعداد 1515 مورد ملاقات حضوري ، 560 مورد پيگيري هاي تلفني و 242

مورد شركت در جلسات و بازديدها را داشته ام.

حسن خيريانپور تلاش براي توسعه دولت الكترونيك و هوشمند سازي
اداري رايكي از برنامه هاي مهم حوزه كاري خود اعلام و بر بحث برون
سپاري خدمات توسط دستگاهها تأكيد نمود و گفت: با برگزاري 20 جلسه
كارگروه پيشخوان دولت نسبت به فعال سازي اين كارگروه در استان
اقدام و با راه اندازي تعداد 778 دفتر پيشخوان دولت در روستاها و
شهرهاي استان و هماهنگي با تعداد 20 دستگاه مبني بر ارائه 150
خدمت در اين دفاتر زمينه برون سپاري خدمات در سطح استان مهيا و
با ايجاد تيمهاي نظارتي و بازرسي بر نحوه خدمات رساني دفاتر

پيشخوان دولت مراقبت مي گردد.

وی افزود: در همين راستا با اتصال 87 دستگاه به شبك دولت و
همچنين اتصال 22 دفتر و 46 دستگاه اجرايي استان به پرتال استان
مازندران تلاش گرديد زمينه هاي اجراي دولت الكترونيك در مازندران
مهيـا شـود و بايـد اعلام نمـايم در هفتميـن كنفرانـس نظـام اداري
الكترونيك كه در دانشگاه امير كبير تهران برگزار شد استانداري
مازندران و شهرداري آمل توانستند احراز رتبه اول را دركشور از آن
خود نمايند و شهرداري ساري نيز در بخش شهرداري هوشمند رتبه دوم

كشور را احراز نموده است.



معاون توسعه مديريت و منابع انساني استانداري مازندران گفت: جهت
ايجاد هماهنگي بيشتر و بهتر در امور و شتاب دادن به روند خدمت
رساني به مردم بنده باتفاق مديران كل زيرمجموعه در جلسات شوراي
اداري 9 شهرستان تاكنون شركت نموده و جلسات رسيدگي به مسائل و
مشكلات همكاران فرمانداريها را در شهرستانها برگزار نمودم و مزيد
بر آن جهت تحقق همين اهداف تاكنون 21 جلسه شوراي معاونين

استانداري با 144 مصوبه برگزار نموديم.

معاون توسعه مديريت و منابع انساني استانداري مازندران با تأكيد
بر اجراي دقيق طرح تكريم ارباب رجوع در دستگاههاي اجرايي-بر
اهتمام جدّي و همه جانبه استانداري براي اجراي نقشه راه اصلاح
نظام اداري در استان و برنامه هاي مهندسي نقش و ساختار دولت-
توسعه دولت الكترونيك و هوشمندسازي اداري-خدمات عمومي در فضاي
رقابتي – مديريت سرمايه انساني-فناوريهاي مديريتي –توسعه فرهنگ
سازماني-صيانت از حقوق مردم و سلامت اداري-نظارت و ارزيابي تأكيد

کرد.

حسن خيريانپور اظهار داشت: براي ايجاد هماهنگي و انسجام در
مديران دستگاههاي اجرايي استان تعداد 10 جلسه شوراي اداري استان
و 8 جلسه كارگروه پژوهش،فناوري و تحول اداري استان مازندران را
برگزار كرده و تعداد 140 پروژه اولويت هاي پژوهشي و كاربردي با 6
ميليارد ريال اعتبار در سطح استان جذب و 668 دوره حضوري و غير

حضوري آموزش كاركنان دولت را اجرا نموديم.

از وجــود مــديران ريســك پــذير
استفاده می کنیم
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معاون برنامه ريزي و اشتغال استانداري مازندران در جمع اصحاب
رسانه هاي گروهي  گفت:  بايد نگاه به مأموريت هاي استان تخصصي

باشد و از وجود مديران ريسك پذير استفاده نماييم.

دكتر احساني  افزود: برنامه هاي گذشته دولت در ارتباط با استان
مازندران حول محور بخش كشاورزي بوده و متاسفانه به ساير بخش هاي
اقتصادي توجهي نشده است بنابراين در جهت توسعه روزافزون استان
سعي كرده ايم با نگاهي نو به اسناد توسعه اي، راه را براي توسعه

،تحول و پويايي صنعت در استان فراهم آوريم.

وي افزود: دولت بر اساس سند چشم انداز توسعه استان تاكنون منابع
و تسهيلات بانكي را اختصاص داده است كه در اين خصوص ظرفيت هاي
جديـدي در اسـتان بايـد تعريـف شـود كـه در چشـم انـداز توسـعه و

راهبردهاي اساسي توسعه به آنها پرداخته شده است.

احساني به كنفرانس گردشگري سلامت كشورهاي عضو اكو كه هفته گذشته
در رامسر برگزار شد نيز اشاره كرد و گفت: خوشبختانه با حمايت تيم
مشاوره و تغيير در چشم انداز استان توانسته ايم گامهايي اساسي در
راستاي اهداف مختلف استان برداشته و زمينه هايي را در بخشهاي از
ياد رفته استان ايجاد نماييم كه برگزاري اين كنفرانس از آن جمله
محسوب شده و اميد است با توجه به دستاوردهاي فراوان آن ، به

پايگاه نخست گردشگري سلامت تبديل شويم.

معاون برنامه ريزي و اشتغال استانداري مازندران توجه به اقتصاد
چند بعدي دانش بنيان با نگاه به صنعت نوين و مدرن و بحث گردشگري
با توجه مضاعف به گردشگري سلامت را نيز مورد توجه قرار داد و در
اين زمينه تصريح كرد: در صورتي كه دستگاههاي اجرايي ذيربط



راهكارهاي اجرايي خود را در زمينه هاي مختلف ارائه كرده و در
راستاي تحقق آن گام بردارند مي توان زمينه هاي توسعه استان را

مهيا تر كرد.

اين مقام مسئول به لزوم ايجاد زنجيره ارزش در بخش كشاورزي نيز
اشاره كرد و افزود: از ديگر ظرفيت هاي نهفته استان در بخش صنعت ،
توسعه بندر اميرآباد است كه به عنوان كريدور شمال – جنوب مورد
توجه وافر قرار گرفته و بايد به عنوان پايگاهي قوي در زمينه

گردشگري تجاري مورد توجه قرار گيرد.

وي لزوم توجه به بحث فناوري اطلاعات، وجود نيروي انساني متخصص و
توجه به بخش نفت ،گاز و پتروشيمي

را نيز مورد توجه قرار داده و اذعان كرد: استان مازندران به
عنوان كانديداي مركز تجارت نفت مي تواند مورد توجه قرار گيرد كه

با تلاشهاي وافر بايد براي به دست آوردن اين جايگاه تلاش نماييم.

احساني ريسك پذير و كارآفرين بودن مديران را نيز مورد توجه قرار
داد و در اين ارتباط افزود: مديران دستگاههاي اجرايي با بالا بردن
درجه ريسك پذيري و پرهيز از محافظه كاري صرف، در صدد ايجاد توسعه
اي متوازن در استان باشند زيرا در غير اين صورت راه به جايي

نخواهيم برد.

معاون برنامه ريزي و اشتغال استانداري مازندران آرمان گرايي را
نيز مورد توجه قرار داد و در راستاي گسترش زمينه هاي گردشگري
گفت: اشتغالزايي ، ارزآوري و افزايش توليد ناخالص ملي از جمله
اثرات مثبت گسترش اين بحث محسوب مي شود كه با اخذ مجوزهاي قانوني

مورد نياز مي توان در راستاي رسيدن به آرمان ها گام برداشت.

معاون استاندار به زمينه مساعد سرمايه گذاري دولتي و خصوصي براي
سرمايه گذاري در استان نيز اشاره كرد و گفت: خوشبختانه حوزه هاي
جديد سرمايه گذاري در استان گشوده شده است كه توسعه گردشگري
بخصوص گردشگري سلامت، نفت، گاز و پتروشيمي و توسعه بخش كشاورزي

مورد نظر مي باشد.

وي در پايان به قدرت اصحاب رسانه در حوزه اطلاع رساني و حمايت از
مديران نيز اشاره و فعاليت آنان را در راستاي انعكاس مناسب اخبار

ستود.



1620 مـورد اقـدام ربیـع فلاح در
حوزه های مختلف
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مدیر کل حوزه استاندار مازندران گفت: ربیع فلاح استاندار مازندران
طی یک سال گذشته فعالیت های گسترده ای داشته که بر اساس آمار در

1620 مورد قابل ذکر است.
سعید قلی پور در آستانه هفته دولت بیان داشت: استاندار در این
مدت 2 بار محضر مقام معظم رهبری رسیده ، یک دیدار با رییس جمهور
، 2 دیدار رسمي و 5 ديدار غيررسمي با رییس مجلس شوراي اسلامي و 3

ملاقات رسمي و 3 ديدار غيررسمي با رییس قوه قضاییه داشته است.
وی با اشاره به اینکه یکی از دغدغه های اصلی استاندار مازندران
با عنايت به شعار سال، موضوع توسعه اقتصادی و اشتغال بوده است ،
تصریح کرد : ربیع فلاح طی سال گذشته 109 دیدار با موضوع اشتغال ،
124 ملاقات در خصوص مسائل اقتصادی ، 39 دیدار با صاحبان صنایع و

34 دیدار با موضوع مباحث تولیدی و زیر بنایی داشت .
قلی پور پیگیری موضوعات مختلف استان از طریق دیدار با مقامات
عالی رتبه کشور را یکی دیگر از برنامه های اصلی استاندار اعلام
کرد و افزود : طی مدت ذکر شده ربیع فلاح 8 دیدار با معاونین رییس

جمهور و 35 ملاقات خصوصی با وزراء و معاونینشان نموده است .
مدیر کل حوزه استاندار از تعامل مطلوب فلاح با نمایندگان استان در
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مجلس شورای اسلامی خبر داد و گفت : در یک سال گذشته استاندار
مازندران 37 بار با نمایندگان استان دیدار و در خصوص مسائل مختلف

گفتگو نمود.
وی افزود : دیدار با خانواده های معظم شهدا وایثارگران از جمله
برنامه های ثابت استاندار است و ربیع فلاح طی یک سال گذشته با 48
خانواده شهید و 38 نفر از جانبازان سرافراز استان جداگانه ملاقات

کرد.
سعید قلی پور حمایت های موثر و بی دریغ ائمه جمعه و روحانیون
استان از استاندار را یکی دلایل موفقیت مدیریت ارشد مازندران
دانست و اظهار داشت : طی این مدت ربیع فلاح با 29 نفر از ائمه

محترم جمعه و 28 تن از روحانیون استان دیدار و گفتگو کرد .
وی با بیان اینکه استاندار مازندران در 24 مراسم افتتاح و کلنگ
زنی پروژه های مختلف شخصاً حضور داشته ، اذعان نمود : 108 دیدار
با موضوع فرهنگی ، 58 دیدار آموزشی ، 32 ملاقات با موضوع ورزشی ،
74 دیدار در موضوعات مختلف شهری و عمرانی، 42 دیدار با اعضای
شوراهای اسلامی استان ، 35 ملاقات در خصوص مسائل سیاسی و 22 دیدار
در رابطه با مسائل بهداشت و درمان از جمله دیگر برنامه های ربیع

فلاح طی یک سال گذشته بود.
سعید قلی پور با اشاره به اینکه استاندار همواره بر توجه به
پتانسیل های کشاورزی و استفاده بهینه از این ظرفیت استثنایی
استان تاکید داشته، اظهار نمود: ربیع فلاح در طی یک سال گذشته 40

مورد دیدار و ملاقات در رابطه با مسائل کشاورزی داشته است .
وی افزود : استاندار مازندران 319 بار با مدیران دستگاه های
اجرایی پیرامون مباحث مختلف و به منظور دریافت گزارش از آنها

دیدار و گفتگو نمود .
مدیرکل حوزه استاندار خاطر نشان کرد: پیگیری و رفع مشکلات همکاران
استانداری توصیه همیشگی استاندار است و به همین منظور طی یک سال
گذشته با 128 نفر از همکاران شاغل و بازنشسته به طور اختصاصی

دیدار داشته است .
وی ادامه داد: استاندار توجه ویژه ای به جلسات مهم استان دارد که
به طور مثال می توان به حضور وی در 10 جلسه شورای برنامه ریزی ،
9 جلسه شورای آموزش و پرورش، جلسات كارگروه سلامت، شوراي جذب

سرمايه گذاري و… طی یک سال گذشته اشاره کرد .
قلی پور در پایان یادآور شد : فعالیت های استاندار مازندران به
صورت گسترده و تمام وقت ادامه دارد که این گزارش تنها بخشی از

مهم ترین برنامه های ربیع فلاح بود.



طـی هفتـه دولـت: 541 پـروژه در
مازنـدران بـه بهـره بـرداری مـی

رسد
شهریور 1, 1393

معاون امور عمراني استاندار، در اين نشست با خبرنگاران خاطر نشان
ساخت: هفته دولت امسال 541 پروژه با اعتباري بالغ بر 1058

ميليارد و 209 ميليون تومان در استان به بهرهبرداري ميرسد
علي نبيان در نشست خبري استاندار مازندران كه بهم مناسبت هفته
دولت برگزار شد، بيان داشت: با افتتاح اين طرح ها براي 1543 نفر

در استان شغل ايجاد خواهد شد.

معاون امور عمراني استاندار، اظهار داشت: 1032 واحد مسكوني مهر
انبوه سازي با اعتباري افزون بر 21 ميليارد تومان و 1317 واحد
مسكن مهر انفرادي با اعتباري بالغ بر 26 ميليارد تومان در اين

ايام آماده افتتاح مي باشند.

علي نبيان، عنوان كرد: 18 روستاي مازندران با جمعيت 2116 نفر در
ايام هفته دولت از نعمت گاز طبيعي برخوردار خواهند شد.

 وي افزود: هم چنين در اين هفته عمليات اجرايي 29 پروژه با
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اعتبار مورد نياز بالغ بر 26 ميليارد تومان آغاز خواهد شد.

نبيان، بيشترين تعداد طرح هاي آماده افتتاح مازندران در هفته
دولت را 124 طرح دهياري ها ، 69 طرح اداره كل راه و شهرسازي  ،
69 پروژه بنياد مسكن استان و 61 پروژه شركت توزيع برق اعلام كرد و
بيان داشت: در مجموع 25 دستگاه اجرايي به همراه شهرداري ها و
دهياري هاي استان در اين ايام پروژه هاي خود را به بهره برداري

خواهند رساند.

معاون امور عمراني استاندار، بيان كرد: شهرستان هاي بابل، بابلسر
و آمل نيز به ترتيب با 54 ، 48 و 45 پروژه بيشترين تعداد طرح هاي
قابل افتتاح هفته دولت را دارا مي باشند و از نظر ميزان اعتبار
پروژه ها نيز به ترتيب نكا ، ساري و جويبار داراي رتبه هاي اول

تا سوم هستند.

نبيان در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به اهميت محور مواصلاتي
تنكابن، الموت، قزوين، تصريح كرد: 60 كيلومتر از 158 كيلومتر اين
محور در استان قرار دارد و در صورت بازگشايي اين مسير، شمال غرب
كشور به مازندران، متصل و ترافيك بخش هاي مهمي از جاده هاي منطقه

برطرف خواهد شد.

وي در خصوص ساماندهي معضل زباله در استان، با اشاره به اين كه
نمي توان براي هر شهرستان مركز مستقل جمع آوري زباله اختصاص داد،
خاطر نشان ساخت: در اين راستا براي شهرستان هاي بهشهر، نكا و
گلوگاه ( در قالب 5 شهرداري ) يك مركز سيستم كمپوست در نظر گرفته
شد كه با خريداري يك دستگاه ويندرو، ان شاء الله به زودي اين

پروژه آغاز به كار خواهد نمود.

نبيان ادامه داد: در خصوص شهرستان هاي ساري و نوشهر، مقدمات
نيروگاه زباله سوز فراهم شد و پيگيري هايي نيز در جهت حل مشكلات
زيست محيطي آن صورت گرفت و در مورد انجيل سي بابل هم ضمن تامين

منابع، بخشي از كارهاي مربوط به اين پروژه انجام گرفته است.

معاون استاندار، موضوع شيرابه ي زباله در ساري را از ديگر دغدغه
ها در اين خصوص بيان كرد و گفت: قراردادي در اين مورد با دانشگاه
نوشيرواني بابل با بهره گيري از تكنولوژي نانو منعقد گرديد كه از

ماه پيش فعاليت آن آغاز شده است.



استاندار مازندران در نشست با
خبرنگاران: بر طبق شعار اعتدال

عمل کردم
شهریور 1, 1393

ساری-اعظم کردان

استاندار مازندران به مناسبت فرا رسیدن هفته دولت، در نشستی با
خبرنگاران استان، به تشریح عملکرد یک ساله خود پرداخت. در این
نشست نبیان معاون عمرانی، احسانی معاون بودجه و برنامه ریزی،
خیریانپور معان توسعه و مظفری مدیر روابط عمومی استانداری، ربیع

فلاح جلودار را همراهی کردند.

ربیع فلاح جلودار، در این نشست گفت: در مدت يكسال گذشته موفق شديم
وفاق و همدلي مطلوبي در استان ايجاد كنيم كه بسيار براي توسعه

موثر است.

وی، با بيان اينكه خوشبختانه امروز هيچ تعارض و اختلافي در استان
وجود ندارد، بيان داشت: يكي از توفيقات مهم بنده در طي يك سال
گذشته، هماهنگي مطلوبي است كه امروز بين همه افراد، گروه ها و

نخبگان استان ايجاد شده است.

استاندار افزود: خوشبختانه تيم مديريت استان نياز به كارهاي
سياسي و حاشيه اي ندارد و همه به كار اصلي و تخصصي خود مشغولند.
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فلاح از افزايش ضريب بودجه در سال 93 استان خبر داد و تصريح كرد:
برای نخستین بار ضریب بودجه استان نسبت به جمعیت ان افزایش یافته

است.

نماينده عالي دولت در استان اظهار داشت: پس از تغيير دولت،
تغييرات مديريتي در سطح استان ها طبيعي بود اما عملكرد ما در اين
يك سال نشان مي دهد كه بر طبق شعار اعتدال عمل نموديم و از همه

ظرفيت ها استفاده كرديم.

ربيع فلاح اذعان داشت: جناح هاي سياسي هميشه وجود داشته و دارند،
هنر مديريتي اين است كه بتوانيم از نيروي انساني توانمند در همه

جناح ها استفاده كنيم.

وي افزود: دولت اعتدال به لحاظ اينكه به توسعه همه جانبه اعتقاد
دارد، توسعه نيروي انساني را هم بناي كار خود قرار داده است.

 

*اختصاص 157 میلیارد تومان اعتبار برای طرح آبخیزداری درمازندران

استاندار مازندران در بخش ديگري از سخنانش با اشاره به مشكلات
استان در حوزه آبخيزداري بيان داشت: يكي از كارهاي مهم ما اين
بود كه مي بايست طرح مديريت جامع در اين حوزه را آماده مي كرديم.

وي ادامه داد: خوشبختانه اين طرح آماده شده و اعتباري بالغ بر
157 ميليارد تومان به آن اختصاص يافت كه طي 3 يا 4 سال بايد

مديريت شود.

فلاح درخصوص راه هاي مواصلاتي استان بيان نمود: با تمهيدات صورت
گرفته و اعتبار تامين شده، محور سوادكوه تا پايان امسال به بهره
برداري خواهد رسيد و محور هراز هم تا سال آينده بايد به اتمام

برسد.

وي هم چنين از اختصاص 700 ميليارد تومان + 83 ميليون يورو براي
كارخانه ذغال سنگ البرز مركزي خبر داد و گفت: احياي اين شركت يكي
از آرزوهاي ديرين مردم شهرستان سوادكوه است كه اميدواريم در اين

دولت محقق شود.

استاندار مازندران با اشاره به مشكلات ديرينه كارخانه نساجي
مازندران اظهار داشت: خوشبختانه با تمهيدات صورت گرفته بسياري از



ماشين آلاتي كه 10 سال خاك مي خوردند به زودي فعال مي شوند كه بيش
از 400 شغل ايجاد خواهد شد.

وي با اشاره به اينكه روز اول كارم سند چشم انداز را به عنوان
برنامه كاري اعلام كردم، تصريح كرد: اين برنامه را به مرور و بر
اساس اولويت ها و ظرفيت هاي استان تغيير داديم و علاوه بر
كشاورزي، حوزه هاي مهم ديگري نظير گردشگري را نيز به محورهاي

توسعه استان افزوديم.

وي با اشاره به ظرفيت هاي فراوان استان در حوزه گردشگري، به
برگزاري كنفرانس گردشگري سلامت كشورهاي عضو اكو در مازندران اشاره
كرد و گفت: در اين كنفرانس ايجاد دهكده سلامت مازندران به تصويب

رسيد.

فلاح دريا را مهم ترين محور گردشگري استان دانست كه تا به حال
مغفول مانده و بيان داشت: برنامه هاي اساسي براي احياي دريا
داريم، فضا را براي ورود بخش خصوصي فراهم كرديم و تمهيداتي همچون
پرورش ماهي در قفس براي استفاده از ذخاير عظيم درياي مازندران

انديشيده ايم.

 

*ا استان نياز به نشاط و اميد دارد

وي افزود: در حوزه روابط با كشورهاي همسايه در اين مدت با 2
استاندار آستاراخان روسيه و منگستائو قزاقزستان ديدار داشتيم كه

دستاوردهاي بسيار مثبتي داشت.

نماينده عالي دولت در استان توجه به مسائل فرهنگي در سال اقتصاد
و فرهنگ را يكي ديگر از محورهاي اصلي فعاليت هاي استان دانست و
گفت: در اين حوزه هم اقداماتي شد كه برگزاري كنگره سرداران و
10هزار شهيد استان، كنگره علامه ابن شهرآشوب، كنگره ناصر كبير و
امروز هم آغاز جشنواره فيلم هاي ويديويي ياس، از آن جمله اند.

وي با بيان اينكه هنر و هنرمند مورد توجه ما مي باشند، افزود:
استان ما نياز به نشاط و اميد دارد كه برگزاري جشنواره هاي هنري

يكي از راه هاي مهم نشاط آفريني است.

فلاح هم چنين از تدوين منشور تعامل دستگاه هاي اجرايي با سازمان
هاي مردم نهاد خبر داد و افزود: سمن ها ظرفيت هاي مطلوب و بالقوه



اي هستند كه بايد بكارگيري شوند و زمينه براي آنها فراهم گردد.

وي با بيان اينكه كشاورزي مهم ترين محور توسعه استان است، از
اقدامات اساسي در اين حوزه خبر داد و بيان داشت: مهار آبهاي سطحي
و تامين آب مورد نياز، يكي از مهم ترين نيازهاي اوليه كشاورزي
است كه در اين حوزه، سد گلورد امسال آبگيري مي شود و تكميل سد

هراز هم با جديت دنبال خواهد شد.

نماينده عالي دولت در استان با اشاره به اينكه براي اولين بار
بحث نفت و گاز و پتروشيمي در مازندران مطرح شد، اذعان نمود: در
آينده نزديك براي همه فارغ التحصيلان جوياي كار در استان برنامه

داريم و انشاالله معضل بيكاري به تدريج رفع خواهد شد.

 


